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P R O T O K Ó Ł  Nr ORN.0012.3.8.2014 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 22 września 2014 r. 

 
 Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności                        

w załączeniu. 

  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Jadwiga Żychowska,  

 Pan Roman Jasielun. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania                       

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż zgodnie z ustawą Kodeks wyborczy tworzy się odrębne obwody głosowania 

w zakładach opieki zdrowotnej i domach pomocy społecznej, jeżeli w dniu wyborów będzie 

w nich przebywać co najmniej 15 wyborców. W związku z tym tworzy się dwa odrębne 

obwody głosowania: w „OLMEDICA” w Olecku Sp. z o.o. (szpital), a także w Domu 

Pomocy Społecznej „JAŚKI” w Olecku Kolonii.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zapytał, do jakich okręgów zostaną przypisane te obwody odrębne. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że obwody odrębne zostaną ujęte do tych okręgów, które swoimi granicami 

obejmują daną jednostkę.  

 
Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                     

w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej oraz 

domu pomocy społecznej. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Olecku 

przy ul. Zielonej; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt uchwały obejmuje teren między ul. Zieloną, a Cmentarzem 

ewangelickim. W większości teren jest zagospodarowany, jest kilka działek prywatnych 

zbudowanych garażami, znajdują się także działki gminne z garażami dla autobusów. W 

przyszłości teren ten powinien stanowić zwartą zabudowę szeregową o charakterze 

mieszkalno-usługowym, stąd propozycja przystąpienia do sporządzenia mpzp.  

Na początku ul. Zielonej (od strony ul. 11 Listopada) znajduje się niezabudowana działka. W 

związku z tym iż teren nie jest objęty mpzp, właściciel działki kilkakrotnie występował z 

wnioskiem o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania przestrzennego. 

Od kilku lat są wydawane decyzje, ale właściciel sąsiedniej działki ciągle składa odwołania. 

Jego zdaniem czas już jednoznacznie określić warunki i objąć cały teren mpzp, nie tylko 

przedmiotową działkę. Plan określa szczegółowo możliwości zabudowania danej działki 

uwzględniając wszystkie przepisy prawa budowlanego, zatem nie ma tu żadnych obaw. Jeśli 

zostanie rozpoczęta procedura planistyczna, to każdy będzie miał prawo wglądu do planu i 

zgłoszenia wniosku lub uwagi.  

 

Pan Roman Jasielun 

poinformował, że właściciel działki występuje o warunki zabudowy, ale decyzje są uchylane 

przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze lub Wojewódzki Sąd Administracyjny, była też 

skarga kasacyjna do Naczelnego Sądu Administracyjnego, która została oddalona. Jego 

zdaniem sporządzenie mpzp jest dobrym rozwiązaniem, ale jeśli chodzi o tą dalszą część 

ulicy, gdzie są działki zabudowane garażami. Jego budynek jest wolnostojący, trudno byłoby 

ustalić tam zabudowę plombową. Właściciel działki próbuje wprowadzić burmistrza i Radę 

Miejską w błąd, bo chce obejść procedurę uzyskania warunków zabudowy, gdyż widzi, iż ich 

nie uzyska w takim zakresie, jakim by chciał. Skoro od 7 lat decyzje są uchylane przez 

wyższe instancje, to jest to próba ominięcia postępowania, a tym samym ominięcia prawa, 

poprzez zrzucanie na radę podjęcia planu. 

Burmistrz wspomniał, iż architekt wszystko dobrze wykona, ale na przestrzeni tych lat 

analizy były różne, np. jeśli chodzi o wysokość budynku.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż mpzp może określić ilość pięter i wysokość budynku. Projekt planu zostanie 

wyłożony do publicznej wiadomości i dyskusji, wówczas można zgłaszać swoje uwagi.  

Uważa, że sprawę trzeba rozstrzygnąć, obecnie nie wie na czyją korzyść będzie 

rozstrzygnięcie. Zostanie powołana komisja urbanistyczno-architektoniczna, która 

przedyskutuje sprawę i podejmie decyzję. Być może w tej sprawie nic nie będzie można 

zrobić.  

 

Pan Roman Jasielun 

wtrącił, że podczas kontroli przeprowadzonej w 1997 r. przez Najwyższą Izbę Kontroli 

wskazano, iż jego budynek ma charakter budynku wolnostojącego.  
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

jego zdaniem nie ma czego się obawiać, bo jeśli będzie opracowywany mpzp, to swoje uwagi 

można zgłosić na etapie jego tworzenia.   

 

Członek komisji – Wiesław Konopko 

zapytał, jakie jest zdanie burmistrza w tej sprawie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż skoro nie można ustalić warunków zabudowy, gdyż ciągle są 

kwestionowane, trzeba definitywnie określić, co można, a czego nie można, a definitywnie 

określić można tylko w drodze sporządzenia i przyjęcia mpzp, wówczas warunków zabudowy 

nie wydaje się. 

 

Pan Roman Jasielun 

jego zdaniem właściciel działki wykorzystuje wszystkich w celu ominięcia procedury 

uzyskania decyzji o warunkach zabudowy, których nie może otrzymać.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wtrącił, że spór właścicieli działek w ogóle go nie interesuje.  

 

Członek komisji – Janusz Żero 

zapytał, o co chodzi w sporze właścicieli działek. 

 

Pan Roman Jasielun 

wyjaśnił, iż jego budynek jest wolnostojący, a właściciel działki chce wykonać zabudowę 

plombową. Ponadto w ostatniej decyzji wskazano „widełki” co do wysokości budynku od 

12,50 do 16 m. Jego zdaniem nie można tak określać, bo wiadomo, że właściciel wybuduje 

budynek o wysokości 16 m.  

 

Członek komisji – Wiesław Konopko 

zapytał, jak gmina widzi zagospodarowanie terenu przy ul. Zielonej, co powinno tam być.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

uważa, że ul. Zielona to centrum miasta, gdzie znajduje się część niewykorzystana. Część 

działek należy do gminy, część znajduje się w rękach prywatnych i jest zabudowana 

garażami. W przyszłości gmina postarałaby się zamienić działki, a na wskazanym terenie 

powstałaby zabudowa mieszkalno-usługowa. Przy okazji, po uchwaleniu planu, zostałby 

definitywnie rozstrzygnięty spór właścicieli działek.  

 

Pan Roman Jasielun 

zapytał, jakie będą koszty sporządzenia mpzp. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż koszt wyniesie ok. 15 tys. zł.  

 

Innych pytań i uwag do projektu chwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w Olecku przy ul. Zielonej. 
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c) projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko; 

 

Zastępca Kierownika Wydziału GKO – Jadwiga Żychowska  

wyjaśniła, iż proponuje się zmiany do wzoru deklaracji, gdyż po roku obowiązywania 

nasunęły się spostrzeżenia i uwagi do obecnie obowiązującego formularza.  

Proponuje się usunięcie zapisu „Opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w zmienionej wysokości uiszcza się w miesiącu następnym od powstania zmiany” i 

wprowadzenie zapisu: „data zaistnienia zmiany” w części B. Nowy wzór w części A.1. nie 

zawiera pola „imiona rodziców”. Wyrażenie „rodzaj nieruchomości” w części D.2. zmieniono 

na „sposób użytkowania”. W części D3 połączono pola „wielkość pojemników, w których 

gromadzone są odpady komunalne” i „wskazanie miejsca gromadzenia odpadów”. Aby nowy 

wzór deklaracji był bardziej przejrzysty zmodyfikowana została część „E” – komórki od E1 

do E3 zostały scalone w jedną tabelę, w której istotną zmianą są już wypisane typy 

pojemników.  

Proponowane zmiany mają doprecyzować informacje zawarte w deklaracji, usprawnić 

i uprościć procedurę określenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Olecko. 

 

 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy drogi wewnętrznej od Alei Lipowych w stronę stacji 

paliw. Gmina wykonała utwardzoną nawierzchnię z polbruku. Obecnie spełnia ona wszelkie 

wymagania dróg publicznych.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia do 

kategorii dróg gminnych. 

 

 

e) partnerskiego przystąpienia Gminy Olecko z Powiatem Oleckim do 

realizacji w 2015 r. inwestycji w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – 

Rozwój; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż Starostwo Powiatowe w Olecku zwróciło się z wnioskiem 

o współfinansowanie zadania inwestycyjnego „Budowa drogi powiatowej Nr 1826N na 

odcinku Małe Olecko – droga krajowa 65”, na którego dofinansowanie będzie składało 

wniosek do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój na rok 2015. 
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Termin składania wniosków o dofinansowanie upływa z końcem września. Powiat zwrócił się 

o wsparcie finansowe przez Gminę Olecko w wysokości do 50% kosztów robót budowlanych 

powiększonych o koszty nie podlegające dofinansowaniu. Zostałby wówczas wykonany 

odcinek drogi powiatowej od drogi krajowej (w lewo) w stronę Małego Olecka do granicy 

gminy na odcinku ok. 3 km. Zakładany koszt robót drogowych wynosi – 2.930.000 zł. 

Dofinansowanie z NPPDL – 1.465.000 zł, Powiat Olecki – 732.500 zł, Gmina Olecko – 

732.500 zł. Ostateczna kwota zostanie ustalona w wyniku przetargu na w/w zadanie 

inwestycyjne. 

 

Członek komisji – Janusz Żero 

zwrócił uwagę, że jest to droga powiatowa, a gmina planuje dużo wydatkować na ten cel.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż gmina z reguły dofinansowuje inwestycje powiatowe w 50%-ach, a drogami 

powiatowymi jeżdżą również mieszkańcy gminy.  

 

Członek komisji – Wiesław Konopko 

stwierdził, że jest radnym trzecią kadencję i od już pierwszej kadencji burmistrz obiecywał, iż 

zajmie się drogami, po ukończeniu inwestycji w mieście.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zwrócił uwagę, iż dalsza część drogi prowadzi w stronę lasu i będzie miała nawierzchnię 

żwirową, będzie to dziwnie wyglądało.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że jest to już teren innej gminy i nie ma na to wpływu. 

Stwierdził, iż zawsze jest dylemat jeśli chodzi o remonty dróg, bo z ulic w mieście korzysta 

więcej osób, niż np. z drogi powiatowej w Kukowie.  

 

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie partnerskiego 

przystąpienia Gminy Olecko z Powiatem Oleckim do realizacji w 2015 r. inwestycji w 

ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – 

Dostępność – Rozwój. 

 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2014-

2022; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zmiany w WPF wynikają z dokonanych zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu gminy od czerwca br.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2014-2022.   
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g) zmiany budżetu gminy na 2014 rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż plan dochodów zwiększa się o 1.074.348 zł, natomiast plan wydatków 

zwiększa się o 1.204.648 zł.  

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan dochodów o 354.530 zł z tytułu 

przyznanej dotacji celowej z budżetu państwa na zadanie inwestycyjne „Budowa drogi 

nr 141535N na Osiedlu Siejnik II (Podkowa) w Olecku” jako dofinansowanie z 

„Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych”. Podczas planowania budżetu 

na 2014 r. zadanie nie uzyskało wymaganej ilości punktów i znalazło się na liście 

rezerwowej. W ramach programu pozostały jeszcze środki na 2014 r., które obecnie są 

rozdysponowywane. Do urzędu wpłynęła propozycja, iż zadanie może być 

realizowane i dofinasowane pod warunkiem, iż zostanie ukończone w tym roku. W 

związku z powyższym wprowadza się przedmiotowe zadanie. Z NPPDL można 

uzyskać dofinansowanie do 50%, wprowadzana kwota dotacji jest niższa niż 50%, 

gdyż są to środki pozostałe w ramach programu, ale kwota  może  jeszcze się 

zwiększyć. Na tym zadaniu zwiększa się plan o 50.000 zł z tytułu pomocy finansowej 

z Powiatu Oleckiego; 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 35.000 zł z tytułu 

otrzymanych środków na pokrycie kosztów sporządzenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV 

Gołdap - Olecko (inwestycja celu publicznego); 

 w dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej, ogółem zwiększa się plan dochodów                           

o 626.662 zł, w tym zwiększa się z tytułu podatku od nieruchomości o 395.580 zł                         

(w tym 265.000 zł zwiększenie z tytułu podatku od nieruchomości gminy – gmina 

sama sobie płaci podatek za grunty gminne w wyniku przeprowadzenia inwentaryzacji 

i dostosowania naszej ewidencji do ewidencji gruntów powiatu), podatku rolnego o 

81.000 zł (głównie z powodu zaległych należności rolników), opłaty eksploatacyjnej o 

205.082 zł (największy dłużnik spłacił swoje należności po sprzedaniu kopalni), a 

zmniejsza się o 55.000 zł z tytułu podatku od środków transportowych; 

 w dz. 758 – Różne rozliczenia, wprowadza się plan dotacji celowych otrzymanych z 

budżetu państwa na realizację zadań własnych, stanowiących zwrot części wydatków 

wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2013 roku w kwocie 84.789 zł, w tym 

na zadania bieżące – 31.988 zł, na inwestycyjne – 52.801 zł; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, w Zespole Szkół w Olecku zwiększa się plan 

dochodów o 6.219 zł z tytułu otrzymanych darowizn, w Gimnazjum Nr 2 zwiększa się 

plan dochodów o 1.194 zł z najmu pomieszczeń, w Gminie Olecko zwiększa się plan 

dotacji o 500 zł na podstawie umowy z Ełckim Stowarzyszeniem Ekologicznym, 

działającym z upoważnienia WFOŚiGW w Olsztynie na realizację przez Zespół Szkół 

w Olecku projektu „Chronione rośliny i zwierzęta w Olecku i okolicy”; 

 w dz. 926 – Kultura fizyczna, zmniejsza się plan dochodów z tytułu dotacji celowej w 

ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich (PROW) o 

84.546 zł po zakończeniu realizacji zadania pn. „Budowa boiska sportowego wraz z 

zapleczem w Lenartach” (oszczędności po rozstrzygniętym przetargu). 

Omówił plan wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne, zwiększa się 

plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 965.000 zł na zadanie inwestycyjne pn. 

„budowa drogi nr 141535N na osiedlu Siejnik II (Podkowa)” z udziałem środków 

„Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych”; 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, zwiększa się plan wydatków bieżących o 

130.300 zł w związku z umowami umorzenia pożyczek z WFOŚiGW w Olsztynie i 

przeznaczeniu środków z umorzenia na termomodernizację budynku użytkowego 
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(MOPS). Zwiększa się również plan wydatków o 265.000 zł z tytułu podatku od 

nieruchomości za grunty gminne; 

 w dz. 757 – Obsługa długu publicznego, zmniejsza się plan wydatków bieżących o 

79.800 zł z tytułu zaplanowanych środków na udzielone przez Gminę Olecko 

poręczenie zaciągniętego kredytu przez PGK Sp. z o.o. w Olecku; spółka sprzedała 

plac przy ul. Wojska Polskiego, likwidator rozliczył wszystkie kredyty i spłacił je; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków ogółem o 15.131 zł 

głównie z wpływów z najmu pomieszczeń;  

 w dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, zwiększa się plan 

wydatków o 36.000 zł z przeznaczeniem na dotacje celowe podmiotom prowadzącym 

żłobki; 

 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan na zadanie 

inwestycyjne pn. „Wykonanie oświetlenia i chodnika do altany w Lenartach” o kwotę 

2.146 zł stanowiącą wkład własny do projektu współfinansowanego ze środków 

Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego (dotacja 10.000 zł). Zmniejsza 

się dotację podmiotową dla Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku - „Mazury 

Garbate” o 16.690 zł oraz zwiększa się dotację celową na zakupy inwestycyjne o tę 

kwotę z przeznaczeniem na zakup instrumentów dla Miejskiej Orkiestry Dętej; 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 
 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że do biura Rady Miejskiej wpłynęły następujące sprawy: 

 Pan Prezydent RP Bronisław Komorowski złożył podziękowania dla gminy Olecko za 

Kartę Oleckiej Rodziny 3+; 

 Wpłynęły rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody stwierdzające: 

 nieważność uchwały Nr ORN.0007.41.2014 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 

27 czerwca 2014 r. w sprawie warunków i trybu składania za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych; 

 nieważność uchwały Nr ORN.0007.49.2014 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 

17 lipca 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w rejonie północnym Olecka w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 2, w części §6 ust. 3 w zakresie sformułowania „w 

miejscu również wskazanym w projekcie budowlanym uzgodnionym                         

z operatorem sieci”; 

 Uchwała Nr RIO.VIII-0120-394/14 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 1 września 2014 roku w sprawie wydania opinii o 

przedłożonej przez Burmistrza Olecka informacji o przebiegu wykonania budżetu za 

pierwsze półrocze 2014 roku. Opinia jest pozytywna; 

 Dyrektorzy szkół: 

 Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku, 

 Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku, 

 Zespołu Szkół w Olecku,  

 Gimnazjum nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku 
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przedłożyli informacje o zawartych umowach najmu. 

 Mieszkańcy ul. Kasprowicza wnoszą o postawienie ławek, pojemników na śmieci                    

i kilku urządzeń do ćwiczeń; 

 Sołtys Sołectwa Szczecinki – Karol Skrocki zwrócił się z prośbą o przebudowę 

chodnika dla pieszych w miejscowości Szczecinki, ustawienie lustra ułatwiającego wyjazd na 

skrzyżowaniu dróg w miejscowości Szczecinki – Szczecinki Kolonie, jak również Szczecinki 

– Raczki Wielkie oraz dofinansowanie wykonania mebli kuchennych i doposażenie kuchni 

świetlicy wiejskiej w niezbędny sprzęt AGD; w odpowiedzi burmistrz wystąpił do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich; 

 Mieszkańcy posesji położonych przy ul. Chopina zwrócili się z prośbą o wykonanie 

twardej nawierzchni, uregulowanie ruchu pojazdów i oświetlenie odcinka ulicy od strony ul. 

Wojska Polskiego. W odpowiedzi burmistrz poinformował, iż jest to wniosek do budżetu 

gminy na 2015 r.  

 Komenda Powiatowa Policji w Olecku wnosi o zaplanowanie środków w kwocie 

25.000 zł na służby ponadnormatywne w 2015 r. 

 

Pisma znajdują się do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

Innych spraw wniesionych nie było. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

nawiązując do ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi prosi o 

udzielenie informacji, czy przepisy prawa dopuszczają, aby naprzeciw Szkoły Podstawowej 

Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku wisiała reklama piwa przy sklepie Lewiatan.  

Zapytał, czy na etapie projektu technicznego przebudowy drogi w Kukowie zaplanowano 

wykonanie ścieżek rowerowych, a jeśli nie, to czy można prosić o ich wykonanie.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż w projekcie zaplanowano wykonanie chodnika przy drodze powiatowej. 

Obecnie za późno jest na zmianę projektu, gdyż nie byłoby możliwe uzyskanie 

dofinansowania na przebudowę drogi. Można wnioskować, aby powiat zrealizował ścieżki we 

własnym zakresie. 

 

 

Protokołowała                           Przewodniczący Komisji             

Małgorzata Adameit       Leszek Olszewski 


